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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak az emberi erőforrások miniszterének

„Milyen változásokra lehet számítani a Pet ő intézet működése kapcsán? „
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Palkovics László államtitkár úr a napokban nyilatkozott a Pető András Fő iskola helyzetéről .
Azt mondta, hogy az intézmény egyeztetéseket kezdeményez a Semmelweis Egyetemmel, d e
az nem derült ki, hogy az intézmény jövője szempontjából ez konkrétan mit jelent . Azt sem
tudtuk meg, hogy mi lesz azoknak a konduktoroknak a besorolásával, akik mos t
közalkalmazotti státuszba kerültek át, és korábban aláírták az új, őket leminősítő
szerződésüket .

Tisztelt Miniszter Úr, kérem válaszoljon a fentiekkel kapcsolatos kérdéseimre :

Milyen egyeztetések folynak Pető András Fő iskola és aSemmelweis Egyetem között?

Mik a céljai ezeknek az egyeztetéseknek?

Tervezi-e a kormány, hogy összevonja a két intézményt ?

Tervezi-e a kormány a Pétő András Főiskola átfogóbb átvilágítását?

Terveznek-e bármilyen változást a Pető András Főiskola vezetésében?
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Felülvizsgálják-e a felnőtt ambulancián ill . a nemzetközi intézetben a közalkalmazott i
státuszba került konduktorok szerződését, vagy csak a távozott hét konduktor kerül vissza a
pedagógus bértábla szerinti besorolásba ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2017 . március

Sza ' n Tímea
Független országgy űlési képviselő

Párbeszéd Magyarországért Párt
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